
Zápis z jednání AS FI dne 29. 9. 2022

konaného prezenční formou

Přítomní členové senátu (9/12)

Veronika Burgerová, Ivana Černá, Vlastislav Dohnal, Barbora Kozlíková, Tomáš Pitner, Vojtěch
Řehák, Anna Řechtáčková, Jan Strejček, David Šafránek

Omluvení

Michal Kozubek, Martin Macák

Jeden studentský mandát je neobsazený.

Hosté

Jiří Zlatuška – děkan FI, Lenka Bartošková – tajemnice, Petr Hliněný – proděkan, Václav
Matyáš - proděkan, Petr Sojka - proděkan, Pavel Matula – proděkan a další.

Senát je usnášeníschopný (9/12).

Program

1/ Výroční zpráva děkana o činnosti a zpráva o hospodaření fakulty,

2/ zpráva o činnosti senátu,

3/ návrh děkana na člena disciplinární komise,

4/ různé.

Navržený program schůze byl všemi přítomnými senátory schválen.



1/ Výroční zpráva děkana o činnosti a zpráva o hospodaření fakulty

Děkan přednesl zprávu a v diskuzi odpověděl na dotazy:

● Rozdíl mezi 230 FTE fakulty a cca 77 FTE akademický pracovníků. Děkan – zbývající
FTE velkou měrou tvoří dohody na zajištění výuky a pak ostatní zaměstnanci fakulty.

● Oborová nevyváženost jako problém – chystají se další výběrová řízení? Děkan – sám
osobně neplánuje, potřeby musí přijít od kateder.

● Jak pokračuje plánovaná rekonstrukce areálu FI? Bylo by vhodné akademickou obec
pravidelně informovat, např. jednou ročně. Děkan – v příštím roce by se mělo začít
bourat. Pokud během rekonstrukce bude nedostatek prostor na výuku, pronajme si
fakulta prostory v Gotexu.

● Je možné ještě pozměnit projektovou dokumentaci a začlenit vybudování společenské
místnosti pro neformální setkávání zaměstnanců? Zaměstnanci postrádají místnost
tohoto typu a vnímají to jako důležité pro rozvíjení vzájemné komunikace napříč fakultou.
Děkan daný dotaz nezodpověděl, musel by nahlédnout do projektové dokumentace.

● Bude v souvislosti s projekty OP JAK zahájena širší diskuze na FI? Děkan – fakultní
návrh koordinuje Michal Kozubek. Zapojení jednotlivců do cizích projektů, jako posílení
vědecké kvality takových projektů, není žádoucí. Fakulta dostala od univerzity možnost
sestavit vlastní projekt, který musí být kompetitivní. Okrajové nabídky v rozsahu, např.
15-20 mil. Kč, na celé období řešení není pro FI zajímavé, protože jen odčerpává
excelenci. V projektu navrhovaném FIT VUT má fakulta mnohem významnější pozici.

Usnesení: Senát FI schvaluje předloženou výroční zprávu děkana o činnosti a hospodaření
fakulty.

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel

2/ Zpráva o činnosti senátu

Předseda senátu přednesl předloženou zprávu o činnosti senátu. Žádné dotazy, ani připomínky
ke zprávě nebyly.

3/ Návrh děkana na člena disciplinární komise

Po třech volebních období končí David Svoboda a na místo člena komise je navržen Jan Byška.

Usnesení: Senát FI schvaluje návrh děkana na jmenování Jana Byšky členem disciplinární
komise.

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel



4/ Různé

● Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS FI – termínově shodná jako
doplňovací volby do AS MU. Předseda volební a mandátové komise AS FI apeluje na
studenty, aby kandidovali. Kandidátky jsou otevřené do 7. 10. 2022.

● Změna statutu FI ve formulaci týkající se obsahu zprávy o činnosti senátu – Článek 16
vs. Článek 17 statutu FI. Senát pověřil předsedu k jednání s děkanem o vypuštění “a o
stavu fakulty” ze článku 16, bodu 1, písmene (a).

● Zpřístupnění některých prostor studentům fakulty o víkendu – informace o návrhu
studentů o umožnění přístupu na fakultu během víkendu z důvodu prací na
semestrálních projektech a jiných studijních povinnostech. Návrh je projednáván
vedením fakulty.

Zapsala: Jana Baná

Schválil: Vlastislav Dohnal


